
 

Zápis ze schůze shromáždění delegátů 

Spolku rodičů a přátel Základní a Mateřské školy Kozlovice 

konané ve čtvrtek  7. 2. 2019 od 18:30 hod,v prostorách restaurace U Váhy v Kozlovicích 

Zahájení 
 
Jednání shromáždění delegátů bylo zahájeno v 18.30 hod. Přítomno je 25 delegátů z celkem 50.  Shromáždění 
delegátů je tak usnášeníschopné. Řádně omluveno je 12 delegátů. 
Schůze byla řádně a včas svolána. 

Program jednání: 

1) „„DDeenn  pprroo  rrooddiinnyy““    22001199   

a) SSppoonnzzoorrsskkéé  ssmmlloouuvvyy 

b) SSppoolluupprrááccee  ss  DDoommoovveemm  DDěěttíí 

c) RRoozzdděělleenníí  ddoo  sskkuuppiinn   

d) PPrrooggrraamm 

e) RRoozzdděělleenníí  úúkkoollůů 

2) RReevviizznníí  kkoommiissee   

3) AAnnkkeettaa  jjííddeellnnaa  ZZŠŠ  aa  MMŠŠ  KKoozzlloovviiccee 

4) IInnffoorrmmaaccee  oodd  řřeeddiitteellkkyy  šškkoollyy 

5) NNáávvrrhhyy  oodd  ččlleennůů  RRaaddyy  RRooddiiččůů  nnaa  pprroojjeeddnnáánníí   

 
1) Den pro rodiny, 1.6.2019, téma STŘEDOVĚK 

Rozdělení zodpovědnosti bude řešeno zvlášť v tabulce úkolů. 
a) Všem členům byly rozdány sponzorské smlouvy. 
b) Název: Musí být odsouhlasen nejpozději do poloviny dubna přesný název akce, protože musí být uveden 

na Žádosti o dotaci z obce Kozlovice.  
c) Byla potvrzena spolupráce s Dětským Domovem. 
d) Rozdělení do skupin – potvrzen koordinační tým  

e) Program: několik návrhů, potvrzení bude na příští schůzi 
 

2) Žádost o schůzi Revizní komise – do příští schůze bude vytvořen zápis z kontroly komise 
 

3) Anketa jídelna ZŠ a MŠ Kozlovice – Hlasováním odsouhlasili všichni delegáti znění ankety a její uskutečnění.  
 

4) Dotazy na ředitelku ZŠ a MŠ: 
 Alergie – pouze 4% dětí 

 
 Rada rodičů, byla oslovena pro zjištění možností pro děti dojíždějící ze Lhotky a Měrkovic, které jsou 

na druhém stupni a čekají i dvě hodiny na autobus. S paní ředitelkou bude schůzka až po získání 
veškerých informací kdo má zájem apod.. 

 



 Žádost o změnu účelu příspěvku – Místo dopravy do divadla, příspěvek na vstupenky. Změnu 
hlasováním odsouhlasili všichni přítomní delegáti. 

 
 RR byl zaslán dotaz, zda jde zjistit bodové hodnocení chování žáků v ZŠ. RR bude žádat zveřejnění 

bodového systému, aby jej mohli vědět i rodiče, nejen žáci, kterým visí na nástěnce ve třídě. Rodiče 
budou informovanější a mohou žádat třídního učitele o sdělení, kolik bodů a za jaké chování jejich 
dítě obdrželo, a to dříve než na třídních schůzkách, nebo po udělení kázeňského opatření. Rodiče 
budou znát návod jak spolupracovat se školou při zavedeném bodovém hodnocení. 

 
 MŠ žádá RR o změnu: příspěvek na karneval, stejná částka bude použita na tvoření rodičů a dětí. 

Hlasováním odsouhlaseno, všemi přítomnými členy. 
 

5) Termín další schůze bude 11. 4. v 18:00 hodin. 

 

 

V Kozlovicích 7.2.2019   

 

……………………………………………. 

               Předsedkyně 
              Ing. Markéta Opělová 
 


